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Verslag Algemene Ledenvergadering op woensdag 12 april 2023. 
Locatie D’n Intheek, Dorpsstraat 113, Mierlo. 

1. De voorzitter verwelkomt alle aanwezigen. Geen van de aanwezigen vindt het bezwaarlijk 
dat er foto’s gemaakt worden tijdens de vergadering 
 

2. Agenda vastgesteld met aanvulling van agendapunten “stemronde ereleden” en “uitslag 
stemronde/benoeming ereleden”. Deze punten worden toegevoegd aan de agenda als 
agendapunten 14 en 16. 
 

3. Notulen van de algemene ledenjaarvergadering d.d. 14 april 2022 vastgesteld. 
Naar aanleiding van notulen wordt de vraag van Theo de Groof beantwoord over eventuele 
mogelijkheid van een subsidie van de gemeente Helmond. De vraag wordt beantwoord: de 
subsidieverordening van gemeente Helmond is gecontroleerd en onze vereniging komt 
helaas niet in aanmerking voor subsidie. 
 

4. De voorzitter vraagt om een moment van stilte als eerbetoon aan overleden leden na 12 
april 2022: Angela de Groot, Peter van Hoek, Marieke van de Konijnenberg, Jan van de 
Zanden en Annie van Haeff-Hamers. 
 

5. Jaarverslag activiteiten over 2022 van de secretaris wordt zonder verdere toelichting 
vastgesteld met de opmerking om in het volgende verslag aandacht te besteden aan de 
werkgroep Monumenten. 
 

6. Korte toelichting van het financieel jaarverslag 2022 en begroting 2023 door de 
penningmeester. De realisatie over 2022 komt in grote lijn overeen met de begroting het 
resultaat was iets gunstiger dan begroot. Het behaalde resultaat wordt toegevoegd aan het 
eigen vermogen. De begroting 2023 is in lijn met de begroting van de afgelopen jaren. Er 
worden voor 2023 geen bijzonderheden voorzien. De penningmeester geeft aan de de 
ruimte in de begroting aan de inkomsten kant zeer waarschijnlijk erg klein is, er worden geen 
meevallers aan de inkomstenkant verwacht. Daarom is het van belang om de uitgaven goed 
in de hand te houden. Het bestuur heeft daarom ook besloten om de begroting een 
budgettair karakter te geven, want inhoudt dat de kostenposten niet overschreden mogen 
worden zonder dat daar dekking tegenover staat en dat alle bestuursleden zich verbonden 
hebben dit na te streven. Er zijn enkele algemene vragen binnengekomen waarop de 
penningmeester een antwoord geeft. Gevraagd is naar de omvang van het eigen vermogen 
van de vereniging. Dit bedraagt ca. € 17.500,- en is bedoeld om tegenvallers in de toekomst 
op te kunnen vangen. Daarnaast zijn er enkele voorzieningen die of getroffen zijn om 
voorzienbare uitgaven in de toekomst, bijvoorbeeld voor ICT mogelijk te maken, dan wel 
bedragen die we hebben ontvangen met een specifieke doelstelling en die daarvoor 
gereserveerd zijn. Bijvoorbeeld een bedrag voor archeologie en het overschot uit de Canon 
van Mierlo. De tweede vraag ging over de Canon van Mierlo en het financiële resultaat 
daarvan. De penningmeester licht toe dat de canon als project een eigen begroting van ca. € 
31.000,-  en verantwoording heeft gehad en dat die is gecontroleerd door de kascommissie. 
De canon heeft op dit moment een positief resultaat van ca. € 7.000,- Hieruit moet de 
speciale themaeditie van de Myerlese Koerier nog betaald worden, dan resteert nog een 
beperkt saldo wat aangewend wordt om de website CvM komende jaren in de lucht te 
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houden. De derde algemene vraag die ontvangen is, is minder van financiële aard en gaat 
over wanneer de Koerier over de canon verwacht kan worden. Daarop luidt het antwoord 
dat we te  maken hebben met verschillende onverwachte uitdagingen, maar die grotendeel 
overwonnen lijken, zodat de verwachting is dat de koerier medio mei klaar zal zijn. Verder 
zijn er enkele zeer specifieke en technische vragen ontvangen, die zijn door de 
penningmeester rechtstreeks bij de vragensteller beantwoord.  Willie Meulendijks  geeft aan 
dat hij één van de vragenstellers is geweest en hij geeft aan de penningmeester volledig 
incompetent te vinden. Naar zijn mening heeft die absoluut geen verstand van een 
fatsoenlijke boekhouding en hij vraagt het bestuur de penningmeester per direct van zijn 
functie te ontheffen. Als daarop niet wordt ingegaan verwacht hij van het bestuur dat die 
een onafhankelijke derde partij inschakelen om de onbekwaamheid van de penningmeester 
vast te stellen. De voorzitter geeft aan hierin niet mee te kunnen gaan, omdat onze checks 
and balances in orde zijn, de bevoegdheden zijn opgenomen in het huishoudelijke reglement 
en er elk jaar controle plaatsvindt door de kascommissie en verzoekt Willie om een mail aan 
hem te richten met zijn onderbouwing.  
 

7. Verslag van kascommissieleden, Rien Romonesco en Ria van de Waterbeemd. Rien geeft aan 
dat de kascommissie de boekhouding en de boekingsbescheiden heeft onderzocht, heeft 
vastgesteld dat de kas- en banksaldi kloppen en dat de penningmeester een toelichting op 
het proces heeft gegeven Op grond van de bevindingen van de kascommissie stemmen de 
leden in met het: 

o in orde verklaren van het beheer en de boekhouding van HKMyerle over 2022  
o decharge verlenen aan de penningmeester en het bestuur voor het gevoerde 

financiële beleid over 2022. 
 

8. Kascommissieleden benoeming: Rien Romonesco is aftredend. Ria van de Waterbeemd 
wordt voorzitter. Leden stemmen in met de benoeming van Gisela Berkers als lid van de 
kascommissie. 
 

9. Contributienotitie 2024 vastgesteld. 
 

10. Bestuursverkiezing:  
o Afscheid Marij Damen. Zij is reglementair aftredend en niet herbenoembaar. De 

voorzitter sprak een woord van dank voor haar inzet en betrokkenheid bij de 
vereniging, waarvan 12 jaar als bestuurslid 

o De voorzitter geeft aan dat het bestuur in besloten kring, op verzoek van de 
teruggetreden bestuursleden, de bestuursperiode van Eveline van de Linden en Mike 
van de Kimmende heeft afgesloten en spreekt nogmaals zijn dank uit voor hun inzet 
Nieuwe bestuursleden benoemd: Corry Bombeeck en Peter van den Boogaard 
hebben zich kandidaat gesteld en hebben al proefgedraaid in het bestuur als aspirant 
bestuurslid. De vergadering stemt bij acclamatie in met hun benoeming. Nadat Corry 
en Peter zich kort hebben voorgesteld wenst de voorzitter hun veel plezier toe met 
hun dankbare werk. Voorzitter geeft aan dat het bestuur nog op zoek is naar de 
invulling van de derde vacante plek en een aspirant penningmeester. 
 

11. Jaarthema “wonen in Luchen is niks nieuws” toegelicht door de voorzitter 
Rinie Weijts verzoekt om eerder te communiceren over het jaarthema 
Theo de Groof verzoekt om al in het lopende jaar het jaarthema voor het volgende jaar te 
presenteren. Met deze suggestie wordt ingestemd. 
Annie Berkers heeft aan dat de tentoonstelling over het jaarthema van vorige jaar, Canon 
van Mierlo, nog moet plaatsvinden in Bethanië. De foto’s zijn gereed. De presentatieborden 
dienen nog te worden gerepareerd. 
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12. Zorgen over toekomstige  activiteiten van de vereniging toegelicht door de voorzitter. Op 
basis van de gehouden enquetes over de Mierlo Puzzel en de Nieuwsbrief en de vele 
minimaal bezette werkgroepen wil het bestuur graag aan tafel met oud-bestuursleden om 
met hen te bespreken hoe de verenging meer vitaal te maken in de komende beleidsperiode 
en dit vast te leggen in het nieuwe beleidsplan 
Annie Berkers geeft aan de werkgroep Excursies weer op sterkte is na het vertrek van Marij 
Damen. De werkgroep is uitgebreid met de volgende personen: Rien en Els Romonesco. 
  

13. Mededelingen en wat verder ter tafel komt 
Toelichting op de ontvangen voorwerpen o.a. uit nalatenschappen. Het betreft: een 
glasgravure via Marianne Janssen-Verheijen), een tekening van het kasteel, een schilderij van 
de molen via de familie Hofmans-van Neerven en een glas in lood raamdecoratie van de 
Elderse molen via de familie van Marieke vd Konijnenberg. 
 

14. Schriftelijke stemronde ereleden. Alle aanwezige leden stemmen schriftelijk over de door het 
bestuur voorgedragen ereleden: Annie Berkers, Peter van de Berk en Rinie Weijts. De 
voorzitter licht de voordrachten toe: 
Annie Berkers 
Annie is vanaf de beginjaren betrokken geweest bij onze vereniging waarvan een groot 
aantal jaren vanuit het bestuur als penningmeester en secretaris.  
Zij heeft de interne communicatie in de vereniging mede vormgegeven en was 
aanspreekpunt voor externen zoals bovenregionale erfgoedorganisaties en de lokale en 
regionale pers. Ze is betrokken bij de redactie van de Myerlese Koerier op velerlei gebied.  
Ze heeft de archeologie van Mierlo mede onderzocht en beschreven.  
Zij heeft voor de vereniging gedurende een groot aantal jaren allerlei activiteiten 
georganiseerd zoals lezingen, tentoonstellingen en vele excursies. 
Rinie Weijts 
Rinie is vanaf de oprichting van HKMyerle betrokken geweest bij de vereniging, waarbij hij 
gedurende een groot aantal jaren het bestuur gediend heeft in verschillende functies 
waaronder voorzitter. 
Hij heeft het belang van de beide kernen, zowel Mierlo en Mierlo-Hout, goed behartigd door 
het geven van vele lezingen over de geschiedenis van ons gehele werkgebied en ook 
inwoners heeft beschreven.  
Hij heeft de geschiedenis van Mierlo onderzocht en beschreven, heeft een omvangrijke 
hoeveelheid beeldmateriaal verzameld en vastgelegd.  
Hij heeft vele artikelen geschreven voor de Myerlese Koerier en daarnaast bijzondere 
uitgaves van de Koerier samengesteld zoals De Heksenverhalen, de Milo, de Haes en de 
Burgerslachtoffers van de Tweede Wereldoorlog.  
Hij heeft zich ingezet voor meerdere projecten waarbij heemkunde onder de aandacht van 
Mierlo en met name ook het onderwijs in Mierlo, werd gebracht zoals de bevrijding.  
Peter van de Berk 
Peter is vanaf de oprichting van HKMyerle betrokken geweest bij de vereniging, waarbij hij 
gedurende een groot aantal jaren het bestuur gediend heeft. 
Hij heeft de structuur van de werkgroepen opgezet en heeft mede voor i hiervan gezorgd. 
Zelf betrokken geweest bij beeldherkenning vanaf 2009 en het digitaliseren en archiveren 
van foto's. 
Hij is degene geweest die historische geografie heeft opgezet; eerst van Mierlo en zet nu 
mede Mierlo regionaal overstijgend op de kaart. Op deze manier vertegenwoordigt hij onze 
vereniging als ambassadeur naa vele andere heemkundekringen om HKM te 
promoten/sterker te maken. 
Hij is initiator van ICT binnen  onze vereniging zoals het digitaal archiveren, de NAS-server en 
de opbouw van de website. 
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15. Presentatie Historische Geografie door Peter van den Boogaard. Met name de nieuwe 
functionaliteit “Reizen in de tijd” wordt toegelicht. Deze functionaliteit is een primeur voor 
Heemkundekring Myerle. 
 

16. Uitslag stemronde ereleden door kiescommissie bestaande uit Toon van de Waterbeemd en 
de secretaris: 
Annie Berkers: 38 voor, 1 tegen, 1 blanco 
Peter van den Berk: 39 voor 0 tegen, 1 blanco 
Rinie Weijts: 39 voor 0 tegen, 1 blanco 
Met deze uitslag worden de drie voorgedragen leden benoemd tot erelid. Het reglement 
stelt dat voorgedragen leden met 2/3 van de uitgebrachte stemmen worden benoemd. Dat is 
het geval. Versierselen worden opgespeld, oorkonde en bloemen uitgereikt. Felicitaties door 
de aanwezige familieleden 
Voorzitter licht procedure toe en roept leden op om ereleden voor te dragen bij de 
secretaris. 
 

17. Rondvraag  
Theo de Groof plaatst vraagtekens bij de opmerkingen, analyse en conclusies van de 
vragensteller bij agendapunt 6, Willie Meulendijks. Theo gaf aan zich persoonlijk 
aangesproken te voelen. Dat de penningmeester de juiste kennis en vaardigheden heeft, is al 
jaren zichtbaar. Een adminsitratie van een verenging is volgens hem iets anders dan een 
administratie van een commercieel bedrijf. 
Willie Meulendijks dankt de verenging voor de informatie die hij geeft ontvangen over de 
geschiedenis van zijn familie. 
 

18. Sluiting door de voorzitter 
Nazit met de mogelijkheid om de nieuwe ereleden te feliciteren, onder het genot van een 
drankje en een hapje  

 
 


